
ID Onderwerp Fractie Vraag Antwoord Agendapunt 
146 Vervolgstappen 

horecagebied de 
Heide 

CU Voor 2024 een budget van € 
45.000 beschikbaar te stellen 
voor het initiëren van een 
prijsvraag. 
 
Vraag: Hoe is dit bedrag tot 
stand gekomen? 

Dit bedrag is gebaseerd op basis van input van 
adviesbureaus. Om het vervolgproces met de prijsvraag 
goed in te richten wordt er expertise ingehuurd voor 
zowel de juridische kant als de participatiekant. Met name 
de begeleiding van de participatie hechten we veel 
waarde aan om dit zorgvuldig te doen. De Heide is een 
plek met vele betrokkenen, zowel omwonenden als 
bezoekers. We vinden dat het recht doet aan het traject 
om breed de ruimte te bieden aan de betrokkenen om 
mee te denken.   
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